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宜家移⺠助您迎接挑戰：加拿⼤未來三年移⺠政策新趨勢

宜家移⺠正在準備推出DIY電⼦書籍，給
客戶⾜不出戶無需倚靠任何顧問，便可以
申請或更新各類型項⽬: 如楓葉卡、 學⽣
簽證，⼯作簽證等等。在這些簡單的業務
上希望透過⼀杯咖啡的價錢可以給客⼈⾃
助完成服務，當然較複雜的個案: 例如家
庭團聚、商業移⺠難⺠及保護等等、均歡
迎隨時與本公司聯繫。
我們的辦公時間是週⼀⾄週六早上10:30

⾄下午6:30，星期⽇及公眾假期休息。

2024年10⽉24號: 加拿⼤移⺠部⻑最新公布，將會在未來三年⼤幅
度削減加拿⼤移⺠⼈數。
現在每年接收500,000新移⺠計算，明年2025年若減少五分之⼀
20%。亦即是減少約100,000新移⺠。2026年減少120,000 ，2027

年減少135,000。亦即是在2025年只會接收39萬5千⼈。2026年只
會接收38萬⼈，2027年只會接收36萬5千⼈，逐減接收⼈數。
根據宜家移⺠統計，每年幾⼗萬的新移⺠來⾃四個申請⽅法：第⼀
種家庭類別申請或稱家庭團聚，主要申請夫妻⽗⺟⼦⼥來加，⼀般
申請時間需要幾個⽉⾄⼀年不等，宜家移⺠統計每年約有42%⽤這
個類別申請來加。另外42%以技術移⺠或打⼯移⺠作申請⼜或者以
留學轉移⺠作申請; 約6%以商業移⺠或投資移⺠或做⽣意移⺠作申
請; 剩餘10%是以難⺠及保護作申請。

宜家移⺠在各種申請類別都接近100%成功率，處理時間均在⼀星期以內處理完成初步
申請所有資料。
在移⺠法收緊的⽇⼦及未來，可以預料申請⼈會遇到更⼤的困難，宜家移⺠已經為各位
作好準備迎接挑戰，維持最⾼效率最⾼成功率及最優質的客戶服務。

宜家移⺠以客為先

https://www.easyimmigrant.com/
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NAVIGATING CHALLENGES IN CANADA’S IMMIGRATION POLICY TRENDS 

HCDF Immigration Inc.  is preparing to launch DIY
e-books, enabling customers to apply for or
renew various projects from home without
relying on consultants. This includes applications
for PR Cards, student permits, work permits, and
more. For these straightforward applications, we
aim to offer self-service options at the price of a
cup of coffee. For more complex cases, such as
family reunification, business immigration, or
refugee and protection applications, please feel
free to contact us at any time.

Our office hours are Monday to Saturday from
10:30 AM to 6:30 PM, and we are closed on
Sundays and public holidays.

October 24, 2024: Canada’s Minister of Immigration recently announced that the
number of Canadian immigrants will be significantly reduced over the next three
years.

Currently, with an annual intake of 500,000 new immigrants, this number will be cut by
one-fifth, or 20%, in 2025, resulting in a reduction of about 100,000 new immigrants. In
2026, the intake will decrease by 120,000, and by 135,000 in 2027. This means that only
395,000 people will be accepted in 2025, 380,000 in 2026, and 365,000 in 2027, reflecting
a gradual decline in the number of accepted applicants.

According to HCDF statistics, hundreds of thousands of new immigrants come from
four main application methods each year. The first is the family category, or family
reunification, which primarily includes applications from couples, parents, and
children seeking to come to Canada. Generally, the application process takes a
few months to a year. Statistics indicate that about 42% of applicants apply under
this category each year. Another 42% apply as skilled immigrants,worker
immigrants or students, while about 6% apply as business or investment
immigrants. The remaining 10% are refugees or applicants seeking protection.

HCDF Immigration Inc. has a nearly 100% success rate in various application categories, and the
processing time is within one week to process all preliminary application materials.

As immigration laws tighten, applicants are expected to face greater challenges in the future.
HCDF Immigration is well-prepared to help you navigate these obstacles while maintaining the
highest efficiency, success rates, and quality customer service.

YOUR NEEDS COME FIRST
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